
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

KLASA: 007-04/22-06/02             

URBROJ: 2170-55-07/1-22-3 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK SA 6. SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA ODRŽANE DANA 

04.10.2022.g. u  18:00 h u glavnom hodniku škole 

 

Sjednici su uz članove Vijeća roditelja, nazočni ravnatelj škole Vedran Kosovac, Daniela Jugo-

Superina, predsjednica Školskog odbora, kao zapisničar, Stela Bakarčić, socijalna pedagoginja 

i Marina Šokić, pedagoginja. Sjednicu otvara predsjedavajuća gđa. Mirjana Palada Kmetović 

koja svih pozdravlja i konstatira da je sjednici nazočna natpolovična većina njenih članova (19) 

i stoga se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci. Spisak nazočnih čini sastavni dio 

materijala ove sjednice.  

 

Na prijedlog predsjedavajuće članovi Vijeća roditelja jednoglasno usvajaju sljedeći Dnevni 

red:               

1. Verifikacija prethodnog zapisnika, 

2. Verifikacija novoizabranih članova Vijeća roditelja, 

3. Godišnji plan i program za šk. 2022./2023.g., 

4. Školski kurikulum za šk. 2022./2023.g., 

5. Školski preventivni programi u šk. 2022./2023.g. i 

6. Razno 

Dnevni red se jednoglasno usvaja. Izmjena i dopuna nema. 

 

AD.1.  
Svim članovima Vijeća roditelja skraćeni zapisnik sa prethodne sjednice bio je dostupan na 

službenoj web stranici Škole. Predsjednica Palada Kmetović kratko iznosi najvažnije crte te 

poziva članove na verifikaciju zapisnika.  

Članovi jednoglasno donose: 

Z A K L J U Č A K 

o verifikaciji zapisnika s 5. sjednice  Vijeća roditelja održane 17.02.2022. g. 

 

AD.2. Verifikacija novoizabranih članova Vijeća roditelja  

Predsjednica Palada Kmetović vrši verifikaciju novoizabranih predstavnika u Vijeću roditelja. 

Izražava dobrodošlicu novoizabranim roditeljima i vjeruje da će se brzo i lako snaći u ovom 

složnom tijelu. 

Jednoglasno je donesen  

Z A K L J U Č A K 

o verifikaciji novoizabrana četiri člana predstavnika I. razrednih odjela te 

novoizabranih predstavnica 5.c i PRO st.  razrednog odjela u Vijeće roditelja 

 

AD.3. Godišnji plan i program za šk. 2022./2023.g. i AD.4. Školski kurikulum za šk. 

2022./2023.g., 

Predsjednica Palada Kmetović konstatira da su svi članovi Vijeća roditelja dobili elektroničkom 

poštom Školski kurikulum i Godišnji plan i program za školsku 2022./2023. godinu i daje riječ 

pedagoginji Marini Šokić i soc. pedagoginji Steli Bakarčić da predstave dokumente.  

Računalnu prezentaciju Godišnjeg plana i programa održava Marina Šokić, pedagoginja a 

Školskog kurikuluma Stela Bakarčić, soc. pedagoginja škole.   

Nakon održanih prezentacija članovi postavljaju pitanja na koja odgovaraju ravnatelj i ostali 

prisutni predstavnici škole.  

 

Svi prisutni članovi jednoglasno podržavaju Školski kurikulum i Godišnji plan i 

program za školsku 2022./2023. godinu Osnovne škole Fran Franković. 

 



 

 

 

AD.5. Školski preventivni programi u šk. 2022./2023.g.  

Programe prezentira gđa. Stela Bakarčić – 30-tak projekata koji su detaljno razrađeni u 

Školskom kurikulumu, cilj je jačanje mladih osoba i sprečavanje poremećaja u ponašanju, 

provedba prvenstveno na Satu razrednika. 

 

Svi prisutni članovi jednoglasno podržavaju Školske preventivne programe za 

školsku 2022./2023. godinu Osnovne škole Fran Franković. 

 

AD. 6. Razno 

Ravnatelj je nazočnima iznio sljedeće obavijesti: 

a) da škola stranih jezika Linguae u našoj školi ima namjeru unajmiti prostor za nastavu EJ 

b) da su iz aparata sa sokovima i grickalicama maknuta gazirana i slatka pića, 

c) da se uskoro očekuje postavljanje podiznog stupića na pristupnoj cesti, problem što nema 

sredstava za servisiranje; ravnatelj apelira da roditelji ne stvaraju gužvu na pristupnoj cesti,  

d) u svezi organizacije Produženog boravka –4 grupe; iduće školske godine bismo mogli 

dobiti još jednu učiteljicu u PB (preraspodjela prema planu Grada Rijeke), 

e) apel – obzirom da je povećana cijena marende i ručka, vidljivo je već da je poboljšana 

količina obroka; primjenjuje se HACCP sustav tj. kontrola kritičnih točaka u higijeni 

pripreme hrane te su utvrđeni jelovnici; jelovnik ponešto izmijenjen, ističe varivo koje su 

djeca dobro prihvatila, 

f) u svezi donacije voća – Kaufland – vrlo lijepo prihvaćeno, 

g) u svezi prijave za školska sportska natjecanja bit će redovita zbog popisa sportaša koje 

su razrednici dostavili učiteljima TZK na početku školske godine, 

g) u svezi dopunske i dodatne nastave - uvedena je u predmetnoj nastavi iz gotovo svih 

predmeta; na upit hoće li svi moći pohađati ove oblike nastave ravnatelj odgovara potvrdno, 

h) upit o izbornoj nastavi Informatike u suprotnoj smjeni - ravnatelj objašnjava redoslijed 

prioriteta, drugačiji raspored je nemoguć zbog jedne jedine učionice Informatike; problem 

je vozni red autobusnih linija – ravnatelj daje obećanje da će ispitati mogućnost prilagodbe 

i) ravnatelj ističe predsate i rad u dvije smjene kao veliko otežavanje organizacije 

izvannastavnih aktivnosti 

j) upit - mogu li djeca kad nešto čekaju biti u knjižnici – ravnatelj potvrđuje 

k) u svezi voznog reda- linije 5B je prilagođen, kao i vozni red linije 11 

m) škola će dobiti dvije nove pametne ploče (CARNet) za učionice razredne nastave koje 

ih još nemaju, još jednu će Škola pokušati nabaviti svojim sredstvima 

n) ravnatelj najavljuje akciju sakupljanja starog papira – čitav listopad 2022. skuplja se 

papir, a dobivena sredstva bit će za pametnu ploču i za pomoć učenicima pri odlasku na 

ekskurziju i školu u prirodi 

o) predstavnica 5.a postavlja upit do kad će razrednica biti učiteljica Superina Sudan, 

roditelji bi željeli da ostane jer se vrlo trudi, a razred je promijenio nekoliko učiteljica; 

ravnatelj odgovara da se razrednica Kovačić Samaržija vraća početkom 2. polugodišta na 

svoje radno mjesto 

p) upit - štednja, redukcije u svezi grijanja; Grad Rijeka je usmeno odobrio sredstva  za 

grijanje za sve škole; naša računovođa dobila je naputke da se pazi s grijanjem i da se štedi 

r) upit – može li se u WC-ima za niže razrede prilagoditi visina ogledala; ravnatelj potvrđuje 

i usto apelira na štednju papira u WC-ima; najavljuje mogućnost da se dobije nešto sredstava 

od neplaćanja penala za nezapošljavanje osobe s invaliditetom 

s) upit - službeni stav škole prema komunikaciji preko Teamsa – ravnatelj odgovara da su 

stavovi učitelja različiti; to je jedan komunikacijski kanal i podrška nastavi. 

 

 

 

 



 

Po završetku razgovora ravnatelja i roditelja predsjednica gđa. Palada Kmetović poziva 

gospodina R.T. – predstavnika roditelja 2.b. razrednog odjela da se izjasni u svezi prijedloga 

za njenu smjenu sa funkcije predsjednice Vijeća roditelja koje je uputio u komunikacijskom 

kanalu Viber. Gospodin ističe da smatra kako predsjednica nije reagirala prema roditeljima 

na vrijeme u svezi događaja u proljeće 2022. godine kad se pojavila sumnja na pokušaj 

otmice jednog djeteta u blizini škole, no ne inzistira na smjeni predsjednice čime se rasprava 

završava. 

 

Kako je dnevni red iscrpljen, sjednica završava s radom u 20:10 sati.                          

 

               

             ZAPISNIČAR:                                  PREDSJEDNICA VIJEĆA RODITELJA: 

 

     _____________________                               _________________________                                                                                                                                       

        Daniela Jugo-Superina,v.r.                              Mirjana Palada Kmetović,v.r. 


